
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 27.11.2009, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei din luna octombrie 2009  şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Dl. Primar solicită introducerea pe ordinea de zi a încă 2 proiecte de hotărâri  de rectificare 

buget local pe anul 2009,  aprobarea unor sume  pentru plata  de tichete cadou personal învăţământ şi 

achizitionare combustibil la Spital. 

 Se supune la vot ordinea de zi impreună cu cele  doua proiecte de hotarari şi se aproba in 

uanimitate. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind 

aprobarea  manifestărilor cultural artistice dedicate cu ocazia zilei de 1 Decembrie , lamuriri acordând  

dl Traica Nicolae. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă in unanimitate. 

 D.na viceprimar prezinta proiectul de hotarare  avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului local cu suma de 89.000 lei, acordând lămuriri suplimentare. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare  şi se aporbă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind rectificarea 

bugetului cu suma de 150.000 lei, d.na contabilă acordând  lămuriri d.lui Frakas Marius cu privire la 

cuantumul abonamentelor la Monitorul oficial si Monitorul de Cluj. 

Dl Primar informează Consiliul Local despre sumele primite prin alocări de la 

Guvern,  prin care se va asigura  şi plata Studiului de Fezabilitate pentru  spatii verzi, aparatele de 

taxare parcări, reparatii curente la creşă  racorduri şi reparaţii retele blocuri A.N.L din str. Gh. Doja. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aproba în unanimitate. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind  aprobarea 

rectificării bugetului Consiliului Local pe anul 2009 cu suma de  760.000 lei, d.na contabila răspunde 

d.nei Cozea Silvia cu privire la sumele pentru investitia la Campus Şcolar cu 10 Sali de clasa în cadrul 

Grupului Scolar Huedin. 

 Dl. Abrudan Sorin  îsi exprima nemulţumirea faţă de obligativitatea părinţilor  de a efectua 

servicii de crepat lemne în cadrul Grupului Scolar Huedin. 

 D.soara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultura, sport 

privind aprobare acces gratuit pe durata determinata la Sala de sport din cadrul Grupului Şcolar 

Huedin. 

 Dl . Torok  Ferencz este de părere că proiectul de hotărâre  nu- şi are rostul în situatia în care 

se va transmite administrarea Salii de sport Grupului Şcolar.  

 Dl Abrudan Sorin  menţionează că termenul limită solicitat pentru gratuitate este 30.03.2010. 

 Dl  Toadere Ioan  susţine aprobarea proiectului de hotărâre iar dl Dragan solicită extinderea 

acestei prevederi şi pentru elevi. 

 Dl Paşcalău Ionel solicită amânarea acestui proiect de hotărâre. 

Dl. Secretar acordă lămuriri arătând că,  în situaţia în care se aprobă acest proiect de hotărâre, 

chiar dacă începând cu 01.01.2010 se va aproba  acordarea administrării Sălii de sport,   Grupului 

Şcolar, această instituţie va aplica şi hotărarea emisă. 

 Dl. Primar menţionează că se va discuta la şedinţa din decembrie oportunitatea administrării 

Salii de sport către Grupul Şcolar urmând ca, şcoala să stabilească dacă pot face faţă cheltuielilor 

administrării acestei săli. 



 Dl Abrudan Sorin  propune să se ia în discuţie acordarea administrării atât a terenului de sport 

cât şi  a sălii de sport.  

 Dl. Primar consideră că Grupul Şcolar trebuie să decidă cu privire la administrarea în bloc,  

atât  a sălii de sport cât şi a terenului sintetic. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 14 pentru şi o abţinere dl Pascalau. 

 D.soara Cozea Marinela prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de invatamant,  

sanatate privind avizarea incheierii unui contract de comodat între un medic de familie si spitalul 

orasenesc. 

 Dl Primar acordă lămuriri în acest sens arătând că au fost inregistrate  cereri şi sau făcut 

demersuri în acest sens la DS.P pentru asigurarea unui medic de familie pentru cetăţenii care nu erau 

înscrişi la ceilalţi medici inclusiv pentru roomi. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică cu 

privire la  introducerii in domeniul public al orasului a  obiectivului,, Scolala de 16 Sali de claasa in 

P.ţa Rep. 42- 48., lamuriri suplimentare acordând dl. Handraluca. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D Dragan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publica cu privire la 

aprobarea insusirii Inventarului Domeniului Public al orasului Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Abrudan prezină P.H avizat de comisia de urbanism privind aporbarea amplasării pe durata 

determinată a unui panou publicitar apartinand ADR  NV. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate. 

 Dl Szraga prezinta P.H avizat de comisia de urbanism privind aporbarea acordării in 

administrare  CJ Cluj,  a terenului pentru amplasamentul viitoarei statii de compactare deşeuri din 

cadrul Poriectului Sistemului de Management al Deseurilor in jud. Cluj. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate. 

 D.na Buzas Fekete Maria  mentionează că nu este de acord cu amplasamentul ppropus pentru 

chioșc , presa şi carte, propunând amplasamentul din vecintatea hotelului Vladeasa, aspect subliniat si 

de dl Torok. 

 Dl Abrudan consideră că ar trebui avuta o discutie mai largă privind amplasamentul 

chioşcurilor. 

 Dl Torok solicita amânarea proiectul de hotărâre şi discutatea cu SC Rodiped SA in legutura 

cu aporvizionarea cu  presa. 

 D.na viceprimar solicita verificarea platii chiriei  la toate chioscurile amplasate pe domeniul 

public. 

 Dl Varga Andrei mentionează ca in anul 1992 a fost emisă o H.C.L pentru iterzicerea 

amplasarii de hcioscuri. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre si se votează cu  4 pentru 6 impotriva şi 5 abtineri, 

hotararea neadoptându-se. 

 D.na viceprimar prezinta P.H avizat de comisia economică privind rectificarea bugetului 

Consiliului Local Huedin cu suma de  760 000 lei.  

 Se supune la vot proictul de hotărâre şi  se aproba în unanimitate. 

 Dl Dragan Sandu prezintă informare cu privire la îndeplinirte H.C.L pe octombrie 2009. 

 Dl Primar prezintă Raportul privind realizările primului an de mandat, acordând lămuriri cu 

privire la investiţiile, lucrările efectuate sau în curs de realizatre, stadiul proiectelor aflate în derulare 

care vizează următoarele: 

- Ansamblul de blocuri ANL -  Aleea 1 Mai 

- Ansamblul de blocuri ANL str. Gh. Doja 

- Program realbilitare retele apă – canal – ISPA 2008 

- Studiu de Fezabilitate  - alimentare cu apă  Bicalat 

- Renovare – Casa de Cultura 

- Investitii Casa de nunţi 

- Aducţiune gaz metan, Magistrala Aghireş- limita jud. Bihor,  inclusiv 

concesionare reţea oras. 

- Începere construire Campus Şcolar 

- Studiu de Fezabilitate  - program spaţii verzi  



- Amenajare parcuri de joacă pentru copii 

- Studiu de Fezabilitate pentru  energie geotermală încălzire Spital. 

- Amenajare pavaje pentru  parcări P.ţa Rep.8,  10 – 20. 

- Construcţie Hala Agroalimentara pe platoul nr. 3 str. B.N Antal. 

- Studiu de Fezabilitate - Reabilitare str. 1 Mai, Morii, Târgului, Spitalului, 

inclusiv ridicări topografice pentru  străzi. 

- Program asfaltări străzii Bicalat, Cetatea Veche, A.Iancu,  Vladeasa şi în curs de 

realizare Centura Ocolitoare.  

- Program A.N.L str. Fildului. 

Dl. Primar mentionează că în primul trimestru al anului 2010 va prezenta 

Raportul  stării economice a oraşului. 

Dl.Toadere  Ioan felicită Primaria pentru activitatea din anul 2009, subliniind că 

cea mai importantă realizare este Progamul aducţiunii gazului metan, arătând că este necesară 

efectuarea unor investiţii pentru crearea locului de muncă a  absolvenţilor Liceului O. Goga Huedin. 

Dl Torok Ferencz felicită de asemenea executivul pentru aceste realizări 

solicitând totodată amenajarea gardului împrejmuitor la Grupul Şcolar în zona gardului de la investiţia 

la Campusul Şcolar. 

Dl.Primar menţionează că se vor face demersuri în acest sens. 

Dl . Tonca Ioan  felicită executivul şi consilierii pentru realizări,  considerând că 

nu trebuie făcută politică, apreciind eforturile făcute pentru locuitorii din Cetatea Veche în ceea ce 

priveşte reparaţia drumurilor. 

Dl. Drăgan Sandu mulţumeşte d.lui primar pentru buna conlucrare cu, Consilierii locali, 

felicitari in acest sens aducând si d.na Cozea Silvia. 

Dl. Ban Sorin Constantin mentionează că in 16 ani de activitate in CLH este primul Raport de 

realizări prezentat in consiliu, realizări care nu au fost realizate in cei 12 ani de mandat al d.lui fost 

primar Chiş Nicolae. Multumeste in numele celor 50 locuitor ale blocurilor din P.ţa Victoriei pt. 

lucrarile de asfaltare realizate , apreciind conlucrarea primarului cu Consiliul Local. 

Dl. Varga işi exprima multumirea cu privire la activitatea d.lui Primar. 

D.na Buzaş Maria felicita executivul pt. activitate, arătând că trebuie punctat la 

realizări şi conectarea Policlinicii la reteua de incalzire a orasului, aspect subliniat si de dl. Szrga. Dl. 

Primar felicita pentru aceasta realizare si conducerea SC 

Crisul SA inclusiv pe d.na Bizas si Pascalau. 

D.na viceprimar prezinta P.H privind rectificarea bugetului cu 10100 lei, lămuriri 

acordând dl Primar care mentionează că este vorba de sumele destinate platii tichetelor cadou pentru 

personalul didactiv. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar  pretinta P.Havizat de comisia economica privind aprobarea rectificarii 

bugetului cu suma de 15.000 lei , lămuriri acordând 

dl.primar care menţionează că este vorba de suma destinată procurării de agent termic la Spitalul 

Orăşenesc.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă  în unanimitate. 

La probleme curente dl. Abrudan  îşi exprimă nemulţumirea faţă de obligativitatea părinţilor de 

a efectua servicii de crepat lemne în cadrul Grupului Şcolar Huedin, intrebând dacă directorul Grupului 

Scolar a făcut cursul de management pentru tăiat lemne. 

D.soara Cozea marinela  arata că cantitatea mare de lemne necesara pentru încălzire trebuia 

gestionata cât mai repede, multumind totodata executivului pentru sprijinul acordat. 

Dl Torok Ferencz consideră că şi părinţii trebuie implicaţi în educaţia copiilor inclusiv  să ajute 

la tăiatul lemnelor. 

Dl Abrudan Sorin consideră că din banii pentru festivităţile şcolii trebuiau să se asigure şi 

pentru tăiatul lemnelor. 

D.soara Cozea Marinela  menţionează că în Consiliul de Administratie s-a  discutat această 

probelmă urmand ca in anul 2010 să se găsească  altă solutie. 

 Dna Cozea Silvia este informată cu privire la neexistenta unor restrictii comunicate in acest 

sens , pentru organizarea unor  adunări păublice. 



 Dl Primar mentioneazîă că financiar nu se poate implica Primaria in spectacolul care va fi 

organizat, sumele  pentru festival au fost acordate de CJ, insa CLH spijina  aceatsa festivitate. 

 D.na Buzas solicita luarea măsurilor  împotriva camioanelor care sunt parcate in zona centrala 

iar dl Pascalău solicită prezenta reprezentatului Politiei Rutiere la următoarea şedinţă. 

 D.na Cozea Silvia solicită prezenţa permanentă a unui reprezentant al Poliţiei rutiere la şedinţă. 

   Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                       Secretar,  

              Pădurean Răzvan               Cozea Dan  


